

Title (en)

Installation device for the operation of a sanitary appliance

Title (de)

Installationsvorrichtung für die Betätigung einer Sanitärapparatur

Title (fr)

Dispositif d' installation pour l'actionnement d'un appareil sanitaire

Publication

EP 0866183 A2 19980923 (DE)

Application

EP 98810002 A 19980106

Priority

CH 63797 A 19970317

Abstract (en)

The plate (1) is secured on a frame (4), preferably on its lower edge (3), with an locking device (30). The locking device is captively mounted in a holder element's (16) adjustable locking element (10), which is, for instance, movable with a screw-key (32) between an unlocked and a locked position. In the locked position, a height relocation of the cover plate (1) is prevented. The holder element may have an opening (18) in which the locking element may be adjustable when the cover plate is set. The locking element may be mounted on the rear-side of the cover plate, and be turnable in the opening of the holder element.

Abstract (de)

Die Installationsvorrichtung weist einen Rahmen (4) und eine an diesem Rahmen (4) lösbar zu befestigende Platte (1) auf, die am Rahmen (4) lösbar gesichert ist. Die Platte (1) ist vorzugsweise an ihrem unteren Rand (3) mit einer Verriegelungsvorrichtung (30) am Rahmen (4) gesichert und diese Verriegelungsvorrichtung (30) weist ein unverlierbar gelagertes, in ein Halteelement (16) einsetzbares Verriegelungselement (10) auf, das beispielsweise mit einem Inbusschlüssel (32) zwischen einer entriegelten und einer verriegelten Position bewegbar ist und in der verriegelten Position eine Höhenverschiebung der Abdeckplatte (1) verhindert. Die Installationsvorrichtung erlaubt bei der Wartung von Urinalen oder anderen Sanitäranlagen ein einfacheres und schnelleres Demontieren und Montieren der Abdeckplatte. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

E03D 5/02

IPC 8 full level

E03D 1/012 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 1/012 (2013.01); **E03D 5/028** (2013.01)

Cited by

EP1555353A3; EP1555353A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0866183 A2 19980923; EP 0866183 A3 19990120; EP 0866183 B1 20031203; AT E255663 T1 20031215; DE 29800572 U1 19980305; DE 59810303 D1 20040115

DOCDB simple family (application)

EP 98810002 A 19980106; AT 98810002 T 19980106; DE 29800572 U 19980115; DE 59810303 T 19980106